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Protokół Nr XXXVII/2017 

 

z sesji Rady Powiatu w Myśliborzu odbytej  

w dniu 29 marca 2017 roku  i 10 kwietnia 2017 roku  

w Starostwie Powiatowym w Myśliborzu, przy ul. Północnej 15. 

 

Obrady rozpoczęły się o godz. 1520, a zakończyły o godz. 1925   

 

 

Ad. 1 

Przewodnicząca Rady Powiatu Elżbieta Ligenza dokonała otwarcia XXXVII sesji Rady 

Powiatu w Myśliborzu.  

Powitała radnych, Starostę Myśliborskiego, zaproszonych gości, mieszkańców Powiatu 

Myśliborskiego. 

 

Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności (załącznik Nr 1 do protokołu) 

stwierdził, że w obradach udział bierze 17 radnych, co upoważnia Radę do podejmowania 

prawomocnych uchwał.  

(Lista obecności zaproszonych gości stanowi załącznik Nr 2 do protokołu) 

 

 

Ad.2 

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu: ustalenie porządku XXXVII sesji Rady 

Powiatu w Myśliborzu. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu – Elżbieta Ligenza 

Odczytała porządek sesji. 

Ogłosiła 5 minut przerwy. 

 

Kolejno, poinformowała, że w związku z pismem Zarządu Powiatu z dnia 15 marca 2017 roku 

w sprawie wprowadzenia do porządku obrad sesji Rady Powiatu projektów uchwał, które 

wpłynęły na 7 dni przed sesją  zaproponowała wprowadzić je do porządku sesji: 

1. Projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie dokonania rocznej oceny 

działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej w Dębnie. 

2. Projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie dostosowania sieci szkół 

ponadgimnazjalnych i specjalnych do nowego ustroju szkolnego, wprowadzonego 

ustawą – Prawo oświatowe oraz ustalenia sieci szkół ponadpodstawowych  

i specjalnych na terenie Powiatu Myśliborskiego. 

3. Projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie delegowania radnych do 

Komisji Bezpieczeństwa i Porządku. 

4. Projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie upoważnienia Zarządu 

Powiatu w Myśliborzu. 

5. Projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie upoważnienia Zarządu 

Powiatu w Myśliborzu. 

6. Projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu w sprawie zmiany budżetu Powiatu 

Myśliborskiego na 2017 rok. 
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7. Projekt uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Myśliborskiego na lata 

2017 – 2027. 

Radna  - Urszula Sawicka 

Poprosiła o kserokopię tych projektów uchwał.  

 

Wicestarosta Powiatu – Mariusz Norsesowicz 

W imieniu Zarządu Powiatu, na podstawie otrzymanego pełnomocnictwa od Starosty 

Myśliborskiego, zaproponował następujące zmiany do porządku sesji: 

- wyprowadzenie z porządku sesji projektu uchwały w sprawie budżetu Powiatu 

Myśliborskiego na 2017 rok, który był opiniowany na posiedzeniach Stałych Komisji Rady. 

Poinformował, że zgodnie z wnioskami radnych podczas posiedzeń Stałych Komisji, Zarząd 

Powiatu zaproponował rozbicie niniejszego projektu uchwały na dwa odrębne projekty.  

W związku z powyższym zaproponował wprowadzenie do porządku sesji następujących 

projektów uchwał:  

1. Projekt uchwały w sprawie budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2017 rok. (dotyczy 

projektu ERASMUS i zmniejszenia subwencji oświatowej) 

2. Projekt uchwały w sprawie budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2017 rok. (dot. drogi  

w miejsc. Ożar) 

3. Projekt uchwały w sprawie budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2017 rok.(dot. 

zabezpieczenia środków finansowych dla PSP w Myśliborzu) 

4. Projekt  uchwały  w sprawie wniesienia wkładu pieniężnego do spółki pod firmą Szpital 

Barlinek  Spółka  z ograniczoną odpowiedzialnością na podwyższenie jej kapitału oraz 

objęcia udziałów w podwyższonym kapitale; 

5. Projekt uchwały w sprawie uchylenia uchwały w sprawie likwidacji jednostki 

budżetowej Centrum Usług Wspólnych Powiatu Myśliborskiego. 

 

Nikt z radnych nie zgłosił więcej zmian do porządku sesji.  

 

Przewodnicząca Rady – Elżbieta Ligenza 

Przekazała, że na długo przed planowaną sesją zwracała się z pisemna prośbą o oto, aby Zarząd 

Powiatu przekazywał projekty uchwał. Dzisiaj jest propozycja wprowadzenia  13 projektów 

uchwał – dość poważnych.  

 

Starosta Myśliborski – Danuta Patkowska 

Przekazała, że  nie wie dlaczego 7 z tych uchwał nie zostało wprowadzonych do porządku sesji 

w momencie, kiedy była już zwoływana sesja.  W dniu kiedy sesja była zwoływana te projekty 

uchwał były już w Biurze Rady, a i tak nie znalazły się w porządku obrad. To usprawniło by 

dzisiejsze obrady, część uchwał byłaby już wprowadzona do porządku sesji. Dzisiaj zostaną 

wprowadzane uchwały dot. zmiany budżetu. Zostały one przygotowane odrębnie, zgodnie  

z wnioskami Komisji Stałych.  

 

Przewodnicząca Rady Powiatu  – Elżbieta Ligenza 

Przekazała, że sesja była zwołana do godz. 15:00, a Zarząd miał obrady o godz. 16:00. Wtedy 

zaproponowano 3 projekty uchwał i nie wie jak Biuro Rady przyjęło je po godzinach pracy.  

W związku z tym, że wpłynęło dużo projektów uchwał, Przewodnicząca Rady ogłosiła 10 

minut przerwy na przygotowanie projektów uchwał  dla radnych.  

 

Przerwa w obradach. 
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Po przerwie, 

 

Radny – Zygmunt Siarkiewicz 

Przekazał, że jest zbulwersowany tym, że zaproszenie na sesję  dostał w dniu 16 marca br. 

Zgodnie ze statutem jest 7 dni na to, aby wprowadzić projekty uchwał. Pani Starosta 

powiedziała, że były te projekty uchwał w Biurze Rady, więc od 16 marca można się było 

skontaktować z Przewodniczą Rady i powiedzieć, że pracownicy Biura Rady  zapomnieli. 

Kolejno przekazał, że nie wszystkie z otrzymanych dzisiaj 13 projektów uchwał zawierają 

uzasadnienie.  

 

Przewodnicząca Rady Powiatu  – Elżbieta Ligenza 

Przekazała,  że w dniu kiedy ustalała porządek sesji była w Starostowie tuż przed  godziną  

15:00. Ustalając porządek ujęte zostały uchwały, które aktualnie znajdowały się w Biurze 

Rady. Termin zwołania sesji również został dotrzymany.  

 

Radna – Urszula Sawicka 

Poprosiła o dostarczenie dla radnych wszystkich projektów uchwał, a nie tylko sześciu.  

 

Przewodnicząca Rady Powiatu  – Elżbieta Ligenza 

Ogłosiła przerwę w obradach w celu dostarczenia radnym wszystkich projektów uchwał. 

 

Przerwa 10 min.  

 

 Po przerwie, Przewodnicząca Rady wznowiła obrady. 

 

Radny – Zygmunt Siarkiewicz  

W imieniu Klubu Radnych „Porozumienie Ponad Podziałami” wyraził nadzieję, że taka 

sytuacja zdarza się po raz ostatni.  

Przedłożone na dzisiejszej sesji projekty uchwał powinny być opiniowane przez Stałe Komisje 

Rady i dopiero powinny być procedowane na sesji.  

 

Starosta Myśliborski – Danuta Patkowska 

Poprosiła, aby w kwestii organizacyjnej zabrał głos Sekretarz Powiatu.  

 

Sekretarz Powiatu – Stanisław Gacek 

Przekazał, że procedura przy zwoływaniu tej sesji była następująca: 15 marca br. o godzinie  

15:00 było posiedzenie Zarządu Powiatu. W tym dniu Zarząd skierował część uchwał do 

Przewodniczącego Rady za pośrednictwem Biura Rady w celu ujęcia ich w porządku 

najbliższej sesji.  Pani Przewodnicząca Rady w dniu 16 marca br. ustalała porządek sesji i była 

przez pracowników poinformowana, że Zarząd Powiatu w dniu 15 marca br. przekazał projekty 

uchwał. Pani Przewodnicząca w obecności pracowników Biura Rady przekazała, że wie 

doskonale jak jest, ale nie zmieni wcześniej przygotowanego porządku obrad. Wszystkie  

te uchwały miała do dyspozycji przed wysyłaniem Państwu zawiadomień. Mimo nie 

wprowadzenia przedmiotowych projektów do porządku sesji były one opiniowane na 

posiedzeniach Stałych Komisji Rady.  

 

Radny – Zygmunt Siarkiewicz  

Poinformował, że przekazując projekty uchwał Przewodniczącemu Rady nie zostało wskazane  

jakiej sesji one dotyczą. Dzisiaj dowiedział się o potrzebie wprowadzeniu do porządku sesji  
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13 projektów uchwał. Potwierdził fakt, iż część z nich była opiniowana na posiedzeniach 

Stałych Komisji Rady.  

 

Przewodnicząca Rady Powiatu  – Elżbieta Ligenza 

Ogłosiła przerwę 

 

Po przerwie, 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu  – Elżbieta Ligenza 

Przystąpiła do głosowania wprowadzenia do porządku sesji projektów uchwał. Przekazała,  

że proponuje utworzenie punktu porządku nr 11 o brzmieniu; Podjęcie uchwał Rady Powiatu 

w Myśliborzu:  

 

Za wprowadzeniem do porządku sesji projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu  

w sprawie dokonania rocznej oceny działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej w Dębnie jako 

punkt 11.1. głosowało – 15 radnych, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał  się od głosu.  

Podczas głosowania nieobecny był radny A.Potyra i radny W.Pacewicz. 

Projekt uchwały został wprowadzony do porządku sesji. 

 

Za wprowadzeniem do porządku sesji projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu  

w sprawie dostosowania sieci szkół ponadgimnazjalnych i specjalnych do nowego ustroju 

szkolnego, wprowadzonego ustawą – Prawo oświatowe oraz ustalenia sieci szkół 

ponadpodstawowych i specjalnych na terenie Powiatu Myśliborskiego jako punkt 11.2. 

głosowało - 16 radnych, przeciw – 1, nikt nie wstrzymał  się od głosu. 

Projekt uchwały został wprowadzony do porządku sesji. 

 

Za wprowadzeniem do porządku sesji projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu  

w sprawie delegowania radnych do Komisji Bezpieczeństwa i Porządku jako punkt 11.3. 

głosowało - 17 radnych, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał  się od głosu. 

Projekt uchwały został wprowadzony do porządku sesji. 

 

Za wprowadzeniem do porządku sesji projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu  

w sprawie upoważnienia Zarządu Powiatu w Myśliborzu (dot. INTERREG; Rózańsko – 

Mostkowo)  jako punkt 11.4. głosowało - 17 radnych, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał  się od 

głosu. 

Projekt uchwały został wprowadzony do porządku sesji. 

 

Za wprowadzeniem do porządku sesji projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu  

w sprawie upoważnienia Zarządu Powiatu w Myśliborzu (dot. Ożar)  jako punkt 11.5. 

głosowało - 7 radnych, przeciw – 9, 1 radny  wstrzymał  się od głosu. 

Projekt uchwały nie został wprowadzony do porządku sesji. 

 

Za wprowadzeniem do porządku sesji projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu  

w sprawie w sprawie zmiany budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2017 rok (dot. programu 

ERASMUS i przebudowa drogi na odcinku Barlinek – Ożar, projekt pierwotny z dnia 

15.03.2017 r. ) jako punkt 11.5. głosowało - 6 radnych, przeciw – 9, 2 radnych  wstrzymał o się 

od głosu. 

Projekt uchwały nie został wprowadzony do porządku sesji. 
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Za wprowadzeniem do porządku sesji projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu 

zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej Powiatu 

Myśliborskiego na lata 2017 – 2027 jako punkt 11.5. głosowało - 6 radnych, przeciw – 11, 1 

radny  wstrzymał o się od głosu. 

Projekt uchwały nie został wprowadzony do porządku 

 

Za wprowadzeniem do porządku sesji projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu  

w sprawie w sprawie zmiany budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2017 rok (dot. programu 

ERASMUS) jako punkt 11.5. głosowało - 17 radnych, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał o się od 

głosu. 

Projekt uchwały został wprowadzony do porządku sesji. 

 

Za wprowadzeniem do porządku sesji projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu  

w sprawie w sprawie zmiany budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2017 rok (dot. drogi w m. 

Ożar) jako punkt 11.6. głosowało - 6 radnych, przeciw – 10, nikt nie wstrzymał o się od głosu. 

Podczas głosowania nieobecny był  radny Z.Siarkiewicz. 

Projekt uchwały nie został wprowadzony do porządku sesji. 

 

Za wprowadzeniem do porządku sesji projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu  

w sprawie w sprawie zmiany budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2017 rok (dot. zwiększenia 

budżetu  dla PSP w Myśliborzu) jako punkt 11.6. głosowało - 16 radnych, przeciw – 0, nikt nie 

wstrzymał o się od głosu.  

Podczas głosowania nieobecny był  radny Z.Siarkiewicz. 

Projekt uchwały został wprowadzony do porządku sesji. 

 

Za wprowadzeniem do porządku sesji projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu  

w sprawie upoważnienia Zarządu Powiatu w Myśliborzu (dot. PSP i innych jednostek 

organizacyjnych)  jako punkt 11.7. głosowało - 6 radnych, przeciw – 10, nikt nie  wstrzymał  

się od głosu.  

Podczas głosowania nieobecny był  radny Z.Siarkiewicz. 

Projekt uchwały nie został wprowadzony do porządku sesji.  

 

Za wprowadzeniem do porządku sesji projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu  

w sprawie wniesienia wkładu pieniężnego do spółki pod firmą szpital w Barlinku Spółka  

z ograniczoną odpowiedzialnością na podwyższenie jej kapitału oraz objęcia udziałów  

w podwyższonym kapitale jako punkt 11.7. głosowało - 6 radnych, przeciw – 8, 2 radnych  

wstrzymało  się od głosu.  

Podczas głosowania nieobecny był  radny Z.Siarkiewicz. 

Projekt uchwały nie został wprowadzony do porządku sesji.  

 

Za wprowadzeniem do porządku sesji projektu uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu  

w sprawie uchylenia uchwały w sprawie likwidacji jednostki budżetowej Centrum Usług 

Wspólnych powiatu Myśliborskiego jako punkt 11.7. głosowało - 6 radnych, przeciw – 9,  

1 radny  wstrzymał  się od głosu.  

Podczas głosowania nieobecny był  radny Z.Siarkiewicz. 

Projekt uchwały nie został wprowadzony do porządku sesji.  

 

Przewodnicząca Rady ogłosiła kilkuminutową przerwę na przygotowanie porządku sesji.  
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Po przerwie,  

Przewodnicząca Rady udzieliła głosu radnemu Ferdynandowi Łukasikowi. 

 

Radny – Ferdynand Łukasik 

Zgłosił wniosek do porządku sesji o przeniesienie  punktu 3 - Interpelacje i zapytania radnych  

oraz punktu 4 - Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych w porządku sesji po punkcie 

11 dot. podjęcia uchwał.   

 

Przewodnicząca Rady przystąpiła do głosowania. 

 

Za przeniesieniem punktu 3 Interpelacje i zapytania radnych głosowało – 15 radnych, przeciw 

– 0, wstrzymał się – 1 radny. 

 

Za przeniesieniem punktu 4 Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych głosowało – 14 

radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 2 radnych. 

Podczas głosowania nieobecny był  radny Z.Siarkiewicz. 

 

Przewodnicząca Rady odczytała porządek sesji po zmianach.  

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Informacja o stanie bezpieczeństwa przeciwpożarowego i zabezpieczenia 

przeciwpowodziowego na terenie powiatu. 

4. Informacja o stanie bezpieczeństwa publicznego na terenie powiatu. 

5. Sprawozdanie z realizacji „Powiatowego Programu Zapobiegania Przestępczości oraz 

Porządku Publicznego i Bezpieczeństwa Obywateli”. 

6. Sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Myśliborzu,                      

w tym z realizowanych programów oraz ocena działalności Warsztatów Terapii 

Zajęciowej za 2016 rok. 

7. Sprawozdanie z efektów pracy organizatora rodzinnej pieczy zastępczej za rok 2016. 

8. Przyjęcie  sprawozdania  o  wysokości  średnich  wynagrodzeń  nauczycieli w 2016  

roku.  

9. Podjęcie uchwał Rady Powiatu w Myśliborzu: 

      9.1. w sprawie dokonania rocznej oceny działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej  

             w Dębnie. 

      9.2. w sprawie dostosowania sieci szkół ponadgimnazjalnych i specjalnych do nowego  

             ustroju szkolnego, wprowadzonego ustawą – Prawo oświatowe oraz ustalenia sieci  

             szkół ponadpodstawowych i specjalnych na terenie Powiatu Myśliborskiego. 

      9.3. w sprawie delegowania radnych do Komisji Bezpieczeństwa i Porządku. 

      9.4. w sprawie upoważnienia Zarządu Powiatu w Myśliborzu. 

      9.5. w sprawie zmiany budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2017 rok. 

      9.6. w sprawie zmiany budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2017 rok. 

10. Interpelacje i zapytania radnych.  

11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.  

12. Sprawozdanie z pracy Zarządu Powiatu.  

13. Sprawozdanie  z  działań  podejmowanych  przez  Przewodniczącego  Rady  w  okresie  

      międzysesyjnym.  

14. Oświadczenia radnych. 

15. Zamknięcie obrad. 
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Ad.3 

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu: Informacja o stanie bezpieczeństwa 

przeciwpożarowego i zabezpieczenia przeciwpowodziowego na terenie powiatu. (załącznik 

Nr 3 do protokołu). 

 

Komendant Państwowej Straży Pożarnej w Myśliborzu – Marek Popławski 

Przekazał, że od 6 stycznia br. pełni funkcję Powiatowego Komendanta PSP w Myśliborzu. Po 

raz pierwszy ma możliwość uczestniczenia w sesji Rady Powiatu. Analiza zabezpieczenia 

przeciwpożarowego Powiatu Myśliborskiego za 2016 rok została wszystkim radnym 

dostarczona do zapoznania się. Analiza ta szczegółowa była omawiana na posiedzeniach 

Stałych Komisji Rady Powiatu. Poprosił o formułowanie pytań do tej analizy.   

 

Radny – Ferdynand Łukasik 

W związku z tym, że w roku 2016 było 32 zgłoszonych fałszywych alarmów do Straży 

Pożarnej poprosił Komendanta PSP w Myśliborzu o informację w sprawie postępowania  

w sytuacji zgłoszenia fałszywego alarmu, zagrożeniach i sankcjach wobec osób zgłaszających 

fałszywe alarmy.  

 

Komendant Państwowej Straży Pożarnej w Myśliborzu – Marek Popławski 

Przekazał, że ilość fałszywych alarmów nie jest jeszcze tak rażąco duża. Alarmy takie dzielimy 

na alarmy fałszywe typowo złośliwe i alarmy fałszywe, które są w dobrej wierze, bo czasami 

komuś może się wydawać, że ta Straż Pożarna jest potrzebna. Zwrócił uwagę, że to też zostanie 

zanotowane jako alarm fałszywy. Często do takich alarmów wyruszają jednostki OSP i to są 

dla nich jak i dla PSP duże koszty. W tym czasie może być inne zdarzenie, gdzie ta straż będzie 

niezbędna, a niestety w tym czasie będzie ona na miejscu fałszywego alarmu. Sprawy takie 

można zgłaszać do policji, gdzie policja ustala osobę zgłaszająca fałszywy alarm i wtedy 

podejmuje odpowiednie kroki jeżeli chodzi o ściganie.  

Ilość zdarzeń w porównaniu do roku 2015 spadła, jest to nie duża liczba bo zaledwie 3,7%.  

Aktualnie przez  Komendanta Głównego PSP ogłoszona została kampania „STOP 

WYPALANIU TRAW” Codziennie jednostki straży wyjeżdżają, w związku z wypalaniem 

traw. To ponosi też bardzo duże koszty i zaangażowanie jednostek.  

W ubiegłym tygodniu zwróciliśmy się do wszystkich samorządów gminnych i szkół z prośbą  

o zamieszczenie  na stronach internetowych informacji związanych z tą kampanią. 

 

Inspektor – Biura ds. Zarządzania Kryzysowego Starostwa Powiatowego w Myśliborzu – 

Wojciech  Cheba 

Przekazał, że Zarząd Melioracji Urzędu Wojewódzkiego w Szczecinie ogłosił przetarg na 

budowę wału przeciwpowodziowego na rzece Myśli w miejscu, gdzie rzeka wpada do Odry. 

To jest wał stopkowy. Budowa wału miała się rozpocząć na wiosnę tego roku, ale niestety ze 

względu na to że firma, która wygrała ten przetarg została oprotestowana, sprawa jest  

w Sądzie. Z otrzymanych informacji wynika, że prawdopodobnie w I półroczu tego roku 

zostanie ta inwestycja rozpoczęta. Również zostanie rozpoczęta modernizacja orderu Marwice 

tj. teren zalewowy w granicach 3 km. w rejonie Chlewice – Porzecze. Realizacja inwestycji 

planowana jest w roku 2017 .  

 

Radna  - Alicja Prill 

Zgłosiła wniosek o przeniesienie punktu dot. podjęcia uchwały w sprawie zmiany budżetu 

Powiatu Myśliborskiego na 2017 rok o kwotę 6.150 zł. z przeznaczeniem na opracowanie 

audytu energetycznego na dwa obiekty Komendy Głównej w Myśliborzu i posterunku  

w Dębnie z punktu 9.6. do punktu 3.1. 
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Przewodnicząca Rady przystąpiła do głosowania. 

 

Za przeniesieniem projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Powiatu Myśliborskiego na 

2017 rok z punktu 9.6. do punktu 3.1. głosowało -  17 radnych, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał 

się od głosu.  

Porządek sesji został zmieniony. 

 

Porządek sesji z przyjętą zmianą: 
1. Otwarcie obrad. 

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Informacja o stanie bezpieczeństwa przeciwpożarowego i zabezpieczenia 

przeciwpowodziowego na terenie powiatu. 

3.1. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2017 

rok. 

4. Informacja o stanie bezpieczeństwa publicznego na terenie powiatu. 

5. Sprawozdanie z realizacji „Powiatowego Programu Zapobiegania Przestępczości 

oraz Porządku Publicznego i Bezpieczeństwa Obywateli”. 

6. Sprawozdanie z działalności Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Myśliborzu,  w tym z realizowanych programów oraz ocena działalności 

Warsztatów Terapii Zajęciowej za 2016 rok. 

7. Sprawozdanie z efektów pracy organizatora rodzinnej pieczy zastępczej za rok 

2016. 

8. Przyjęcie  sprawozdania  o  wysokości  średnich  wynagrodzeń  nauczycieli w 2016  

roku.  

9. Podjęcie uchwał Rady Powiatu w Myśliborzu: 

      9.1. w sprawie dokonania rocznej oceny działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej  

             w Dębnie. 

      9.2. w sprawie dostosowania sieci szkół ponadgimnazjalnych i specjalnych do nowego  

             ustroju szkolnego, wprowadzonego ustawą – Prawo oświatowe oraz ustalenia sieci  

             szkół ponadpodstawowych i specjalnych na terenie Powiatu Myśliborskiego. 

      9.3. w sprawie delegowania radnych do Komisji Bezpieczeństwa i Porządku. 

      9.4. w sprawie upoważnienia Zarządu Powiatu w Myśliborzu. 

      9.5. w sprawie zmiany budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2017 rok. 

10. Interpelacje i zapytania radnych.  

11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.  

12. Sprawozdanie z pracy Zarządu Powiatu.  

13. Sprawozdanie  z  działań  podejmowanych  przez  Przewodniczącego  Rady  w  okresie  

      międzysesyjnym.  

14. Oświadczenia radnych. 

15. Zamknięcie obrad. 

 

 

Ad. 3.1. 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2017 rok. 

 

Starosta Myśliborski – Danuta Patkowska  

Przekazała, że Zarząd Powiatu przygotował przedmiotowy projekt uchwały w porozumieniu  

z Komendantem PSP w Myśliborzu. Wykonanie  audytu energetycznego jest niezbędne przy 

kompletowaniu dokumentacji aplikacyjnej pozwalającej ubiegać się o dofinansowanie zadań 
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termomodernizacyjnych budynku PSP w Myśliborzu przy ul. Lipowej 1b oraz posterunku PSP 

w Dębnie przy ul. Kosynierów 6. 

 

Nikt z radnych  pytań nie zgłosił. 

 

W związku z tym Przewodnicząca Rady przystąpiła do głosowania projektu uchwały  

w sprawie zmiany budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2017 rok. za podjęciem głosowało – 17 

radnych, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

Uchwała Nr XXXVII/203/2017 Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia 29 marca 2017 roku w 

sprawie zmiany budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2017 rok – załącznik nr 4 do protokołu  

 

 

Ad. 4  

Przystąpiono do kolejnego punktu:  

Informacja o stanie bezpieczeństwa publicznego na terenie powiatu. (załącznik Nr 5 do 

protokołu). 

 

Zastępca Komendanta Policji w Myśliborzu – Bogdan Marciniak 

Przekazał, że od 15 stycznia 2017 roku pełni obowiązki zastępcy Komendanta Policji                               

w Myśliborzu. Przeprosił, że w sesji nie bierze udziału Komendant Policji, ale w tym 

momencie uczestniczy w odprawie zwołanej przez Komendanta Wojewódzkiego  

w Szczecinie. Informacja nt. bezpieczeństwa publicznego w powiecie była szczegółowo 

omawiana na posiedzeniach Stałych Komisji Rady, w związku z tym poprosił o zadawanie 

pytań.   

 

Kolejno odniósł się  do pytania sformułowanego na komisji dotyczącego liczby ujawnionych 

kierujących pojazdami, którzy znajdowali się w stanie po użyciu środka podobnie działającego 

do alkoholu. Przekazał, że takich kierujących w roku 2016 ujawniono 24, a kierujących 

pojazdami, którzy kierowali w stanie nietrzeźwości 131.  

 

Radna  - Alicja Prill 

W imieniu Komisji Finansów, Budżetu  i Rozwoju Gospodarczego  oraz Komisji Oświaty, 

Kultury, Sportu, Bezpieczeństwa Publicznego i Drogownictwa podziękowała za przygotowanie 

obszernej informacji dot. bezpieczeństwa publicznego w powiecie za 2016 rok. Poprosiła,  

aby  przekazywanie niektórych zdarzeń było bardziej szczegółowe i rzetelne, w odniesieniu do 

poszczególnych gmin.  

 

Zastępca Komendanta Policji w Myśliborzu – Bogdan Marciniak 

Przekazał, że w przyszłym roku informacja będzie przygotowana w sposób bardziej 

szczegółowy.  

 

Radny – Ferdynand Łukasik 

Powtórzył swój apel, który zgłaszał na posiedzeniu Komisji Oświaty, dot. reaktywowania 

posterunków policji szczególnie na terenach gmin wiejskich w Nowogródku  

i Boleszkowicach.  

 

Starosta Myśliborski – Danuta Patkowska 

Przekazała, że jednostki samorządu terytorialnego kilkakrotnie były proszone na spotkania 

organizowane przez Powiatową Policję, stworzono taką mapę szczególnie miejsc zagrożonych 
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po to, żeby zobaczyć ilość przestępstw wykroczeń na danym terenie. Niektórzy wójtowie nie 

widzą potrzeby, żeby na ich terenie ze względu na niewielką ilość przestępstw czy wykroczeń 

te posterunki funkcjonowały.   

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Komendant PSP w Myśliborzu – Marek Popławski  

Podziękował za podjęcie uchwały dotyczącej przekazania środków finansowych. Środki te 

pomogą ubiegać się o środki na zadania termomodernizacyjne.  

 

Ad. 5 

Sprawozdanie z realizacji „Powiatowego Programu Zapobiegania Przestępczości oraz 

Porządku Publicznego i Bezpieczeństwa Obywateli”. 

 

Inspektor – Biura ds. Zarządzania Kryzysowego Starostwa Powiatowego w Myśliborzu – 

Wojciech  Cheba 

Przedstawił krótką informację według załącznika Nr 6 do protokołu.  

 

Radny – Ferdynand Łukasik 

Poprosił o informacje, na których drogach w powiecie było najwięcej wypadków i na jakich 

odcinkach jest szczególnie niebezpiecznie? 

 

Inspektor – Biura ds. Zarządzania Kryzysowego Starostwa Powiatowego w Myśliborzu – 

Wojciech  Cheba 

Przekazał, że na to pytanie najlepiej byłoby gdyby odpowiedzi udzielił przedstawiciel policji. 

 

Zastępca Komendanta Policji w Myśliborzu – Bogdan Marciniak 

Przekazał, że nie ma wyszczególnionych takich informacji,  które odcinki dróg są najbardziej 

niebezpieczne.  

 

Radna – Alicja Prill 

Zaproponowała, aby przedmiotowe sprawozdanie przekazać dla członków Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku.  

 

Więcej pytań nie zgłoszono. 

 

Ad. 6 

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu: Sprawozdanie z działalności Powiatowego 

Centrum Pomocy Rodzinie w Myśliborzu, w tym z realizowanych programów oraz ocena 

działalności Warsztatów Terapii Zajęciowej za 2016 rok. (załącznik Nr 7 do protokołu). 

 

Starosta Myśliborski – Danuta Patkowska 

Przekazała, że Dyrektor PCPR w Myśliborzu Pani Iwona Madajczak jest chora, z uwagi na to 

poprosiła o kierowanie pytań na piśmie bądź zgłaszanie pytań, które zostaną spisane                              

i przekazane w celu realizacji.  

 

Radna  - Urszula Sawicka 

Zaproponowała, żeby to sprawozdanie było omawiane w miesiącu kwietniu w momencie, gdy 

dyrektor PCPR będzie już obecna na sesji.  
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Starosta Myśliborski – Danuta Patkowska 

Przekazała, że materiał został przygotowany wyczerpująco, dlatego poprosiła mimo wszystko 

procedowanie, jeżeli są pytania to zostaną przekazane dla dyrektora i odpowiedzi zostaną 

udzielone.  

 

Radna  - Urszula Sawicka 

Przekazała, że na Komisji Zdrowia i Komisji Rewizyjnej były zadawane pytania, na które 

Dyrektor PCPR w Myśliborzu  zobowiązała się na nie odpowiedzieć i do dnia dzisiejszego 

odpowiedzi nie zostały złożone.  

Postawiła wniosek o wyprowadzenie  z porządku sesji Sprawozdania z działalności 

Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Myśliborzu, w tym z realizowanych programów 

oraz ocena działalności Warsztatów Terapii Zajęciowej za 2016 rok i przesuniecie tego tematu 

na kolejną sesję w m-cu kwietniu.  

 

Przewodnicząca Rady – Elżbieta Ligenza  

Przystąpiła do głosowania wniosku. 

Za wycofaniem z porządku obrad punktu 6; Sprawozdanie z działalności Powiatowego 

Centrum Pomocy Rodzinie w Myśliborzu, w tym z realizowanych programów oraz ocena 

działalności Warsztatów Terapii Zajęciowej za 2016 rok głosowało – 11, przeciw – 6, nikt nie 

wstrzymał się od głosu.  

W wyniku głosowania punkt ten  został wycofany z porządku sesji.  

 

Więcej pytań nie zgłoszono.  

 

Ad. 7 

Przystąpiono do kolejnego punktu: Sprawozdanie z efektów pracy organizatora rodzinnej 

pieczy zastępczej za rok 2016.  

 

Zastępca Dyrektora PCPR w Myśliborzu – Anna Norsesowicz 

Przedstawiła informację według załącznika Nr 8 do protokołu. 

 

Radny – Arkadiusz Mazepa 

Poprosił o podanie danych statystycznych odnośnie rodzin zastępczych w 2016 roku  

w Powiecie Myśliborskim, które uległy rozwiązaniu mając na uwadze mianowicie 

spokrewnione rodziny zastępcze – 4 i niezawodowe rodziny 7. Poprosił o informację  

nt. powodów rozwiązania tych rodzin. 

 

Zastępca Dyrektora PCPR w Myśliborzu – Anna Norsesowicz 

Przekazała, że głównym powodem  opuszczenia rodzin zastępczych było rozpoczęcie procesu 

usamodzielnienia się. Poinformowała, że 5 osób usamodzielnianych opuściło rodziny zastępcze 

spokrewnione i również 5 osób z rodzin nie zawodowych. Jednej wychowance, która opuściła 

nie zawodową rodzinę udało się pozyskać z zasobów gminy Barlinek mieszkanie socjalne. 

Kolejnym powodem opuszczenia rodzin zastępczych był powrót dzieci do rodzin 

biologicznych. Łącznie powróciło do rodzin biologicznych 9 dzieci w tym 6 z rodzin nie 

zawodowych, 2 z rodzin zawodowych oraz 1 ze spokrewnionych.  

 

Radny – Arkadiusz Mazepa 

Poprosił o wyjaśnienie co w związku z likwidacją placówki w Dębnie  stało się z dziećmi, 

które przebywały w tej placówce. Poprosił o informację, czy te dzieci zostały wszystkie 
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umieszczone  placówkach w innych powiatach. Jeżeli tak to, w których powiatach, a jeżeli są  

w innych instytucjach - to jaki jest koszt dla Powiatu Myśliborskiego? 

 

Zastępca Dyrektora PCPR w Myśliborzu – Anna Norsesowicz 

Przekazała, że na to pytanie udzieli odpowiedzi na piśmie.  

 

Radna  - Urszula Sawicka 

Poprosiła o informacje na temat pracowników, którzy chcą uzyskać uprawnienia trenerskie.  

Poprosiła o podanie kosztu szkolenia trenerskiego i jak kierownictwo PCPR będzie się starało 

zapewnić prace na rzecz całego powiatu.  

 

Zastępca Dyrektora PCPR w Myśliborzu – Anna Norsesowicz 

Przekazała, że jeżeli chodzi o szkolenie trenerskie to koszt szkolenia jednego pracownika  

wynosi 3.000 zł. Natomiast jeżeli chodzi o środki, z których realizowane jest to szkolenie  

to jednego pracownika szkolą ze środków z projektu, natomiast drugiego ze środków własnych. 

Zaznaczyła, że będą się starali dwóch pracowników przeszkolić ze środków z projektu.  

Jeśli chodzi o wcześniejsze uprawnienia były to wcześniej 2 osoby, jedna osoba odeszła chyba  

w 2014 roku, druga osoba nie pracuje od lutego lub marca 2016 roku.  

 

Radna – Alicja Prill 

Zwróciła uwagę żeby w przyszłości podczas omawiania informacji dot. PCPR na Komisjach 

był przedstawiciel jednostki. Wszyscy jesteśmy zainteresowani efektami pracy organizatora 

pieczy zastępczej. Nie mamy porównania jak to wygląda z rokiem poprzednim, jakie są efekty 

dla rodzin zastępczych  w Powiecie Myśliborskim w związku z wprowadzoną 5 lat temu 

ustawy o pieczy zastępczej.   

Poprosiła o podanie informacji jakie są zasoby kadrowe, które realizują zadania organizatora 

pieczy zastępczej w Powiecie Myśliborskim. Ile osób jest zatrudnionych przy tych zadaniach, 

czyli ile jest koordynatorów,  łącznie z osobą zarządzającą. Na przyszłość te dane warto 

zamieścić w sprawozdaniu. Również poprosiła o podanie, jakie środki finansowe  

są przeznaczone na realizację tych zadań.  

 

Zastępca Dyrektora PCPR w Myśliborzu – Anna Norsesowicz 

Wyjaśniła, że w roku 2016 jak również na dzień  dzisiejszy organizator zatrudnia  

5 koordynatorów, wszyscy koordynatorzy są na umowie o pracę, pracują w zadaniowym czasie 

pracy. Jeden z pracowników jest w dużej części refundowany przez Powiatowy Urząd Pracy. 

Na rok czasu otrzymał takie zatrudnienie i tam jest z gwarancją zatrudnienia na rok czasu.  

Na pozostałych czterech pracowników mają zagwarantowane dotacje z budżetu państwa  na 

koordynatorów rodzinnej pieczy zastępczej. Do 2016 roku była to kwota 1.250 zł dla 

koordynatora, ale nie więcej niż połowa zatrudnienia. W 2015 roku PCPR złożył 

zapotrzebowanie na 6 dodatkowych koordynatorów. Nie dostał zgody Zarządu na 

koordynatorów, w związku z tym musieli zwrócić ponad 60.000 zł. do Wojewody.  

Jeżeli chodzi o środki na realizację zadań organizatora to w kolejnym sprawozdaniu będzie 

szczegółowo opisane.  

 

Przewodnicząca Rady Powiatu – Elżbieta Ligenza 

Zwróciła uwagę na przekazaną przez Z-cę Dyrektora PCPR informację odnośnie zwróconej do 

Wojewody kwoty 60 tys. złotych. 
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Zastępca Dyrektora PCPR w Myśliborzu – Anna Norsesowicz 

Przekazała, że w swojej wypowiedzi wprowadziła radnych w błąd. Nie była to kwota 60 tys. 

złotych, lecz 16 tys. złotych zwrócono do Wojewody.  

 

Radna Urszula Sawicka 

Przekazała, że dotacja Wojewody wynosi około 50% wynagrodzenia najniższego. 

Koordynatorzy w PCPR w Myśliborzu nie mają takiego wynagrodzenia najniższego.  

W związku z tym po stronie powiatu nie leży drugie 50%, lecz więcej.  

 

Radna – Alicja Prill 

Zaproponowała, żeby w tej kwestii udzielić odpowiedzi na piśmie odnośnie ilości 

zatrudnionych pracowników, koordynatorów i jakie były środki zewnętrzne na pokrycie 

wynagrodzenia oraz środki własne i zasoby kadrowe,  koszty wprowadzenia organizatora 

pieczy zastępczej z podziałem na wynagrodzenia i dochody.  

Tak przygotowaną informacje należy przekazać Stałym Komisjom Rady i dla 

Przewodniczących Komisji.  

Kolejno, złożyła wniosek o zamknięcie dyskusji.  

 

Przewodnicząca Rady Powiatu – Elżbieta Ligenza 

Przystąpiła do głosowania wniosku o zamkniecie dyskusji.  

 

Za wnioskiem głosowano – 17 radnych, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu.  

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono.  

 

Ad. 8. 

Przyjęcie  sprawozdania  o  wysokości  średnich  wynagrodzeń  nauczycieli w 2016  roku - 

załącznik nr 9 do protokołu 

 

Nikt uwag i pytań nie zgłosił. 

 

Kolejno,  

Radny – Krzysztof Mrzygłód 

Zgłosił wniosek formalny o przerwę w sesji do dnia 11 kwietnia br.  do godz. 12:00. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu – Elżbieta Ligenza 

Poinformowała, że do Rady Powiatu  wpłynęły dwa pisma. Kolejno odczytała: 

- pismo z dnia 6 marca br. Przewodniczącej Zarządu NSZZ Pracowników Ochrony Zdrowa  

i DPS Pani Adrianny Olejniarz – załącznik Nr 10 do protokołu. 

- pismo mieszkańców Płonna z dnia 9 marca 2017 roku wniosek o przeprowadzenie 

modernizacji drogi w miejscowości Płonno - załącznik Nr 11 do protokołu. 

 

Zaapelowała, aby Rada Powiatu wzięła tę drogę pod uwagę, szczególnie  bezpieczeństwo tych 

mieszkańców i dokonała modernizacji tej drogi.  

 

Radny – Krzysztof Mrzygłód 
Zmodyfikował swój wniosek o przerwę w obradach podając termin 10 kwietnia 2017 roku  

godz. 15:00. 
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Za wnioskiem radnego K. Mrzygłoda o ogłoszenie przerwy w obradach sesji do dnia 10 

kwietnia 2017 roku  do godz. 15:00 głosowało -  10 radnych, przeciw – 7 radnych, nikt nie 

wstrzymał się od głosu.  

 

Wniosek został przyjęty.  

 

Przewodnicząca Rady Powiatu przerwała obrady i ogłosiła przerwę do dnia 10 kwietnia 2017 

roku do godziny 1500.  

  

Kontynuacja  sesji Rady Powiatu w Myśliborzu odbytej w dniu 10 kwietnia 2017 roku 

w Starostwie Powiatowym w Myśliborzu, przy ul. Północnej 15. 

 

Obrady rozpoczęły się o godz. 1500, a zakończyły o godz. 2050 

 

Według listy obecności stwierdziła quorum, co upoważnia Radę Powiatu do 

podejmowania prawomocnych uchwał. Stan radnych – 17 - Załącznik nr 12 do protokołu. 

 

 

Przewodnicząca Rady – Elżbieta Ligenza  

Przedstawiła porządek sesji, który przed przerwą nie został zrealizowany.  

 

9.Podjęcie uchwał Rady Powiatu w Myśliborzu: 

      9.1. w sprawie dokonania rocznej oceny działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej  

             w Dębnie. 

      9.2. w sprawie dostosowania sieci szkół ponadgimnazjalnych i specjalnych do nowego  

             ustroju szkolnego, wprowadzonego ustawą – Prawo oświatowe oraz ustalenia sieci  

             szkół ponadpodstawowych i specjalnych na terenie Powiatu Myśliborskiego. 

      9.3. w sprawie delegowania radnych do Komisji Bezpieczeństwa i Porządku. 

      9.4. w sprawie upoważnienia Zarządu Powiatu w Myśliborzu. 

      9.5. w sprawie zmiany budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2017 rok. 

10. Interpelacje i zapytania radnych.  

11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.  

12. Sprawozdanie z pracy Zarządu Powiatu.  

13. Sprawozdanie  z  działań  podejmowanych  przez  Przewodniczącego  Rady  w  okresie  

      międzysesyjnym.  

14. Oświadczenia radnych. 

15. Zamknięcie obrad. 
 

Kolejno przekazała, że do Przewodniczącego Rady wpłynęło pismo Starosty Myśliborskiego  

o przekazanie projektów uchwał Zarządu Powiatu w Myśliborzu.  

Przekazała, że w związku z tym że głosowanie tych projektów uchwał odbyło się przed 

przerwą w dniu 29 marca br.  uchwały te  w głosowaniu nie zostały wprowadzone, to zgodnie  

z paragrafem 32 statutu pkt 2 „odrzucony w głosowaniu wniosek  formalny pozostający  

w związku z daną sprawą nie może być zgłoszony ponownie”. W związku z tym 

poinformowała, że przekazane projekty uchwał będą ujęte w porządku obrad następnej sesji.  

 

Kolejno przekazała, że jako radna Rady Powiatu w Myśliborzu stawia wniosek  

o wprowadzenie do porządku sesji projektu uchwały w sprawie ustalenia kierunków działania 
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Zarządu Powiatu w Myśliborzu na lata 2017 - 2018. Odczytała przedmiotowy projekt uchwały 

wraz z uzasadnieniem. (Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 13 do protokołu) 

 

Kolejno poinformowała, że w dniu 9 marca br. do Rady Powiatu w Myśliborzu wpłynął 

wniosek mieszkańców Płonna o przeprowadzenie modernizacji drogi w m. Płonno. 

Przedmiotowy wniosek został przekazany na poprzedniej sesji wszystkim radnym.  

 

Ponadto poinformowała, że wpłynęło pismo Wojewody Zachodniopomorskiego – 

zawiadomienie o wszczęciu postępowania nadzorczego dot.  uchwały Nr XXXVI/198/2017 

Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia 9 marca 2017 roku  w sprawie przyjęcia Powiatowego 

Programu Działań na Rzecz Osób Niepełnosprawnych na lata 2017 – 2021. Zadaniem nadzoru 

wadliwe jest  postanowienie paragrafu 3 powyższego aktu wskazujące na wejście jego w życie 

po upływie 14 dniu od dnia opublikowania w Dzienniku Urzędowym Województwa 

Zachodniopomorskiego. 

W związku z tym, że jest to bardzo ważne dla osób niepełnosprawnych i dla mieszkańców 

powiatu po uzgodnieniu z Biurem Nadzoru Wojewody Zachodniopomorskiego  napisała 

zobowiązanie, iż w dniu dzisiejszym Rada Powiatu dokona zmian w przedmiotowej uchwale. 

Kolejno zgłosiła wniosek o wprowadzenie do porządku sesji projektu uchwały zmieniającego 

uchwałę w sprawie przyjęcia Powiatowego Programu Działań na Rzecz Osób 

Niepełnosprawnych na lata 2017 – 2021. (Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 14 do 

protokołu) 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu – Elżbieta Ligenza 

Zadała pytanie, czy są uwagi do porządku obrad? 

 

Radny – Wojciech Wojtkiewicz 

Przekazał, że dzisiaj wypada 7. Rocznica Katastrofy Smoleńskiej.  W związku z powyższym 

zaapelował, aby dzisiejsze obrady przebiegały sprawnie i żeby radni mogli wziąć udział  

w uroczystościach organizowanych na terenie powiatu, a także województwa. Poprosił  

o uczczenie pamięci osób, którzy zginęli w katastrofie smoleńskiej minutą ciszy.  

 

Przewodnicząca Rady Powiatu – Elżbieta Ligenza 

W związku z wypowiedzią radnego W. Wojtkiewicza ogłosiła 3 minuty ciszy w celu uczczenia 

pamięci osób, którzy zginęli w Katastrofie Smoleńskiej.  

 

Kolejno,  

 

Przewodnicząca Rady Powiatu – Elżbieta Ligenza 

Przystąpiła do głosowania. 

 

Za wprowadzeniem do porządku sesji projektu uchwały w sprawie ustalenia kierunków 

działania Zarządu Powiatu w Myśliborzu na lata 2017 – 2018 jako punkt 9.1. głosowało – 13 

radnych, przeciw – 4, 1 radny wstrzymał się od głosu.  

Projekt uchwały został wprowadzony do porządku sesji.  

 

Za wprowadzeniem do porządku sesji projektu uchwały zmieniający uchwałę w sprawie 

przyjęcia Powiatowego Programu Działań na Rzecz Osób niepełnosprawnych na lata 2017 – 

2021 jako punkt 9.2. głosowało – 18 radnych, przeciw – 0, nikt z  radnych nie  wstrzymał się 

od głosu.  

Projekt uchwały został wprowadzony do porządku sesji.  
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Porządek sesji po zmianach:  

9.Podjęcie uchwał Rady Powiatu w Myśliborzu: 

9.1. w sprawie ustalenia kierunków działania Zarządu Powiatu w Myśliborzu na lata  

       2017 – 2018 

9.2. zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Powiatowego Programu Działań na Rzecz Osób  

       niepełnosprawnych na lata 2017 – 2021 

9.3.  w sprawie dokonania rocznej oceny działalności  Warsztatu Terapii Zajęciowej  

             w Dębnie. 

9.3. w sprawie dostosowania sieci szkół ponadgimnazjalnych i specjalnych do nowego  

             ustroju szkolnego, wprowadzonego ustawą – Prawo oświatowe oraz ustalenia sieci  

             szkół ponadpodstawowych i specjalnych na terenie Powiatu Myśliborskiego. 

9.4. w sprawie delegowania radnych do Komisji Bezpieczeństwa i Porządku. 

9.5. w sprawie upoważnienia Zarządu Powiatu w Myśliborzu. 

9.6. w sprawie zmiany budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2017 rok. 

10. Interpelacje i zapytania radnych.  

11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.  

12. Sprawozdanie z pracy Zarządu Powiatu.  

13. Sprawozdanie  z  działań  podejmowanych  przez  Przewodniczącego  Rady  w  okresie  

      międzysesyjnym.  

14. Oświadczenia radnych. 

 

Ad. 9 

Przystąpiono do kolejnego punktu: Podjęcie uchwał Rady Powiatu w Myśliborzu: 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu ogłosiła 5 minut przerwy na dostarczenie radnym 

wprowadzonych do porządku sesji projektów uchwał. 

 

Po przerwie,  

 

9.1. w sprawie ustalenia kierunków działania Zarządu Powiatu w Myśliborzu na 

lata 2017 – 2018. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu – Elżbieta Ligenza  

Zapytała, czy są pytania lub uwagi? 

 

Radny – Krzysztof Mrzygłód 

Przekazał, że projekt uchwały wynika m.in. z faktu, że brakuje zasad, które wskazywałyby na 

równe traktowanie całego powiatu. Szczególnie brakuje ich przy ustalaniu inwestycji 

drogowych, które będą realizowane.   

Projekt tej uchwały stwarza pewne możliwości dla Zarządu Powiatu i również wyraża pewną 

wolę Rady Powiatu. 

Główne kierunki działania Zarządu Powiatu wskazane w tym projekcie uchwały to wykonanie 

przedsięwzięć z zakresu rozbudowy i modernizacji infrastruktur komunikacyjnych w granicach 

administracyjnych – droga 2116Z Staw – Karsko - Płonno i 2113Z Nowogródek. Pom. – 

Karsko – Łubianka. 

Kolejno radny  przedstawił film pokazujący stan drogi w miejsc. Płonno. 

 

Poruszył kwestie złego stanu dróg m.in. w miejsc. Ożar, Płonno, Karsko.  
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Zapytał, czy Naczelnik Wydziału Dróg tworząc tabelaryczne zestawienie  dróg powiatowych 

ze wskazaniem kolejności przebudowy i remontu dróg miał określone kryteria, które były 

brane pod uwagę przy ustalaniu tej kolejności? 

Czy istnieją kryteria finansowe dot. udziału powiatu i gmin przy wspólnej realizacji 

inwestycji? Czy są jakieś wytyczne ? 

Czy akcja, którą Starosta propaguje na stronie powiatu odnośnie rozpoczęcia się remontów 

dróg uwzględnia te drogi, które były przedstawione w filmie? 

 

Starosta Powiatu – Danuta Patkowska 

Przekazała, że drogi na terenie gminy Myślibórz i gminy Dębno również są w takim stanie 

technicznym, jak w filmiku, który przedstawił radny K. Mrzygłód. Dlatego nie należy do tego 

tematu podchodzić wybiórczo.  

Autorem dokumentu, o którym w swojej wypowiedzi wspomniał radny K.Mrzygłod dot. 

tabelarycznego zestawienia dróg powiatowych w poszczególnych gminach jest Naczelnik 

Wydziału Dróg CUW. Zarząd Powiatu jeszcze tym dokumentem nie zajmował się i nie 

zaakceptował jego zapisów.  Odnośnie ustalonych kryteriów współfinansowania wspólnie  

z gminami inwestycji drogowych na terenie danej gminy, przekazała, że w przypadku 

planowanej inwestycji drogowej na terenie danej gminy prowadzone są indywidualne rozmowy 

z Burmistrzem bądź Wójtem w kwestii ewentualnego partycypowania w kosztach.  

 

W jakiej kolejności będą te drogi realizowane  to na pewno radni będą brali udział  

w rozmowach na ten temat podczas posiedzeń komisji.  

W pierwszej kolejności należy ustalić wieloletni plan inwestycyjny, priorytety i go realizować.  

 

Radny – Krzysztof Mrzygłód 

Przekazał, że niezrozumiałym jest, że Naczelnik Wydziału Dróg bez porozumienia ze Starostą 

mógł opracować taki dokument.  

Mimo nie opracowanych kryteriów szeregowania w kolejności inwestycji drogowych znalazły 

się drogi , które nie wymagają aż tak pilnego remontu. Natomiast drogi, które powinny znaleźć 

się w pierwszej kategorii remontów zostały umieszczone w następnej dalszej kolejności. 

Kolejno zwrócił uwagę, że przyglądając się dotychczasowym udziałom procentowym 

poszczególnych gmin w inwestycjach wspólnie realizowanych z powiatem, to można 

zauważyć, że  większe gminy partycypują procentowo mniej aniżeli gminy małe, wiejskie. 

Przykładem jest partycypowanie w kosztach remontu drogi w Nowogródku Pomorskim: powiat 

11%, a gmina 25%. 

 

Radny – Zygmunt Siarkiewicz  

Przekazał, że modernizację drogi w m. Płonno należałoby w końcu dokończyć. Dokumentacja  

na remont tej drogi jest już gotowa od kilku lat.  

Nie jest rolą wnioskodawców, żeby zrealizować to zadanie w całości, tak jak jest 

przygotowana dokumentacja. 

Natomiast odcinek od drogi wojewódzkiej w kierunku Pełczyc o dł. 1.300 m plus odcinek 

drogi biegnący przez wieś można zrobić jeszcze w tym roku i przygotować się do 

sfinansowania. Naczelnik Wydziału Dróg poinformował, że widzi możliwości nie tylko 

techniczne ale i finansowe.  Można by było tę drogę poszerzyć do 6 metrów, a następnie żeby 

móc pozyskać środki z PROWu zrealizować odcinek na terenie wsi, wtedy wejdą jeszcze inne 

elementy infrastruktury drogowej i mają szansę uzyskać dofinansowanie z PROWu.  

Kolejno zapytał Starostę, czy zapoznała się z wnioskiem mieszkańców i czy zamierza podjąć 

się realizacji tego wniosku w tym roku? Czy Starosta gotowa jest do złożenia wniosku  

o aplikację środków unijnych w tym roku?  
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Starosta Powiatu – Danuta Patkowska 

Przekazała, że wniosek ten zostanie przedłożony na posiedzenie Zarządu Powiatu i Stałych 

Komisji Rady.  

 

Radna  - Alicja Prill 

Przekazała, że dokument opracowany przez Naczelnika Wydziału Dróg CUW przygotowany 

został na wniosek Stałych Komisji Rady. Osobiście stawiała wniosek, żeby sporządzić 

inwentaryzację stanu dróg powiatowych w Powiecie Myśliborskim określając stan tych dróg  

i niezbędne zakresy prac, które powinny być wykonane na tych drogach i żeby one były 

użyteczne oraz nie sprawiały zagrożenia dla mieszkańców powiatu.  

 

Zapytała według jakich kryteriów Naczelnik Wydziału Dróg określał stan dróg na poziomie 

dobrym i dostatecznym? Poprosiła, żeby Naczelnik rzetelniej pochylił się nad tą informacją. 

Wieloletnia strategii inwestycyjna powinna być przygotowana już w 2015 roku, po to żeby 

można było ją realizować i udoskonalać.  

Zgłosiła wniosek formalny o zamknięcie dyskusji.  

 

 

Radny – Arkadiusz Mazepa 

Poprosił, żeby tabelaryczne zestawienie  dróg powiatowych ze wskazaniem kolejności 

przebudowy i remontu dróg przygotowane przez Naczelnika Wydziału Dróg CUW przekazać 

dla wszystkich radnych.  

 

Starosta Powiatu – Danuta Patkowska 

Zapytała, co stało na przeszkodzie żeby taki program został opracowany w tamtej kadencji? 

 

Przewodnicząca Rady - Elżbieta Ligenza 

Zarządziła głosowanie wniosku o zamknięcie dyskusji. 

Za zamknięciem dyskusji głosowało – 9, przeciw – 7, 2 radnych wstrzymał się od głosu.  

Kolejno, przekazała, że mieszkańcy Powiatu Myśliborskiego mają prawo przyjść na sesje 

powiatowe. Radni Rady Powiatu są właśnie dla nich. Na wcześniejszych sesjach również 

uczestniczyli mieszkańcy np. z Różańska. Zwróciła uwagę, że na tej drodze w Płonnie 

powinien być zakaz poruszania się z uwagi na zły stan nawierzchni i pobocza drogi. 

Stwierdziła, że radnych powiatowych wprowadza się w błąd podając zawyżone kwoty 

remontów dróg.  

 

Kolejno, Przewodnicząca Rady ogłosiła przerwę techniczną.  

 

Po przerwie, Przewodnicząca Rady przystąpiła do głosowania projektu uchwały.  

 

Za podjęciem projektu  uchwały głosowało – 13 radnych, przeciw –  4 radnych, 1 radny  

wstrzymał się od głosu.  

Uchwała została  podjęta. 

  

Uchwała Nr XXXVII/204/2017 Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia 10 kwietnia 2017 roku 

w sprawie ustalenia kierunków działania Zarządu Powiatu w Myśliborzu na lata 2017 – 

2018– załącznik Nr 15  do protokołu 
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Kolejno, Przewodnicząca Rady udzieliła głosu Burmistrzowi Barlinka Panu Dariuszowi 

Zielińskiemu 

 

Burmistrz Barlinka  - Dariusz Zieliński 

Przekazał, że w związku z tym, że przed chwilą podjęte zostały kierunki działania Zarządu 

Powiatu w Myśliborzu na lata 2017 – 2018 jest szansa , że te dwie inwestycje zaplanowane na 

terenie gminy Barlinek będą realizowane. Wyraził nadzieję że następnym krokiem podjętym 

przez Radę Powiatu w Myśliborzu będzie zmiana budżetu powiatu i WPF w związku  

z planowanymi inwestycjami.  

Kolejno, przekazał, że w ramach oszczędności po przetargowych realizowanych  w ramach 

programu rozwoju obszarów wiejskich najprawdopodobniej jesienią tego roku będzie 

rozpisany konkurs. Trudno powiedzieć jakie będą warunki, ale zgodnie z wcześniejszymi 

warunkami określonymi przez Ministra Rolnictwa każda jednostka samorządu terytorialnego 

(gminy) mogła otrzymać dofinansowanie do swoich inwestycji w wys. 3 mln złotych. Gmina 

Barlinek wyczerpała ten limit. Poinformował, że zasięgnął informacji od Marszałka na temat 

warunków, które pojawią się jesienią. Być może te warunki będą zmienione. Cześć terenu 

Województwa Zachodniopomorskiego z uwagi na dobrą kondycję, w tym również gmina 

Barlinek została wykluczona z aplikowania  o pewne środki. Ale jest szansa aby Powiat 

Myśliborski mógł aplikować o dodatkowe środki w ramach programu PROW. Możliwość 

dofinansowania do inwestycji przez beneficjentów jest do wysokości 63%, pozostała część  

tj. wkład własny jednostki samorządu terytorialnego. Wychodząc naprzeciw trudnościom  

finansowym powiatu, zadeklarował wniesienie wkładu własnego do tej inwestycji z budżetu 

gminy Barlinek.  

Zaproponował, żeby z wnioskiem do PROW wystąpił Powiat Myśliborski, natomiast w drodze 

porozumienia gmina Barlinek wyłoży wkład własny do tej inwestycji.  

Zadeklarował, że będzie zabiegał o poparcie tej propozycji wśród radnych gminy Barlinek i ma 

nadzieję, że taką akceptację uzyska.  

Kolejno przekazał, że droga w kierunku Ożar znalazła się na liście u Marszałka Województwa 

Zachodniopomorskiego. Zwrócił uwagę, że jest możliwość otrzymania dofinansowania  

w ramach RPO Województwa Zachodniopomorskiego tj. 85% i właśnie do tej inwestycji jako 

wkład własny deklaruje w 100% udział własny gmina Barlinek.   

Zadeklarował rozszerzenie planowanej dokumentacji, gdyż akurat dokładnie ta droga znajduje 

się w przyjętym przez Radę Miejską w Barlinku dokumencie w postaci planu zrównoważonej 

mobilności miejskiej i budowy ścieżek rowerowych. Przekazał, że jest po wstępnych 

rozmowach z Marszałkiem i jest szansa uzyskania dodatkowego dofinansowania.  

Podziękował wszystkim za dotychczasową współpracę w tym zakresie. 

 

9.2. zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Powiatowego Programu Działań na 

Rzecz Osób niepełnosprawnych na lata 2017 – 2021.  

 

Przewodnicząca Rady Powiatu – Elżbieta Ligenza  

Zapytała, czy są pytania lub uwagi? 

 

Nikt nie zgłosił pytań. 

 

Przewodnicząca Rady przystąpiła do głosowania projektu uchwały.  

 

Za podjęciem projektu  uchwały głosowało – 18 radnych, przeciw –  0 radnych, nikt z radnych 

nie wstrzymał się od głosu.  

Uchwała została podjęta. 
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Uchwała Nr XXXVII/205/2017 Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia 10 kwietnia 2017 roku 

w zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia Powiatowego Programu Działań na Rzecz 

Osób niepełnosprawnych na lata 2017 – 2021 załącznik Nr 16  do protokołu 

 

9.3. w sprawie dokonania rocznej oceny działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej 

w Dębnie. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu – Elżbieta Ligenza  

Zapytała, czy są pytania lub uwagi? 

 

Nikt nie zgłosił pytań. 

 

Przewodnicząca Rady przystąpiła do głosowania projektu uchwały.  

 

Za podjęciem projektu  uchwały głosowało – 17 radnych, przeciw –  0 radnych, 1 radny  

wstrzymał się od głosu.  

Uchwała została podjęta. 

  

Uchwała Nr XXXVII/206/2017 Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia 10 kwietnia 2017 roku 

w sprawie dokonania rocznej oceny działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej w Dębnie 
– załącznik Nr 17  do protokołu 

 

9.4. w sprawie dostosowania sieci szkół ponadgimnazjalnych i specjalnych do 

nowego ustroju szkolnego, wprowadzonego ustawą – Prawo oświatowe oraz ustalenia 

sieci  szkół ponadpodstawowych i specjalnych na terenie Powiatu Myśliborskiego. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu – Elżbieta Ligenza  

Zapytała, czy są pytania lub uwagi? 

 

Starosta Myśliborski – Danuta Patkowska  

Przekazała, że uchwała intencyjna została wczesnej podjęta. Ostateczna uchwała powinna być 

podjęta do 31 marca br., jednak tak się nie stało. Dlatego dyskusja w tym temacie jest 

bezprzedmiotowa. W międzyczasie Zarząd Powiatu zmienił załącznik Nr 2 tylko dlatego,  

że w miedzy czasie Kuratorium Oświaty  zasugerowało żeby w sieci nie ujmować szkół po 

2019 roku, tylko stworzyć wersję do 2019 roku. przekazała, że taki projekt uchwały złożyli  

w dniu 19 marca br. wnioskując do Przewodniczącej Rady o zwołanie w tej kwestii sesji. Sesja 

nie została zwołana.  

Powiat Myśliborski jest jedynym samorządem, który takiej uchwały nie podjął.  

 

Radny – Arkadiusz Mazepa 

Przekazał, że Rada Powiatu  jest w procedowaniu sesji, która została zwołana przed 31 marca. 

Pani Starosta przyznała że przed 31 marca dostarczyła radnym wadliwy projekt uchwały  

i gdyby został ten projekt podjęty byłby obarczony wadą prawną. Kolejno przekazał, że Zarząd  

Powiatu nie ma kompetencji do tego, żeby w trakcie procedowania  projektu uchwały 

wycofywał ten  projekt.   

Jeśli sesja trwa to kto i w jakim charakterze ma zwołać kolejną sesję o kolejnym numerze.  

Nie ma i nie było przepisu, który obligował by Przewodniczącego Rady do zwołania kolejnej  

sesji podczas trwania innej sesji.  
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Starosta decyduje o tym jaką do Wojewody przekaże uchwałę i jakie uzasadnienie 

przedstawi Kuratorium Oświaty.  

 

Starosta Myśliborski – Danuta Patkowska  

Przekazała, że 29 marca br. nic nie stało na przeszkodzie, żeby podjąć uchwałę w sprawie 

dostosowania sieci szkół ponadgimnazjalnych i specjalnych do nowego ustroju szkolnego. 

Wówczas Wojewoda w ramach nadzoru  uchyliłby załącznik Nr 2. 

 

Radny – Arkadiusz Mazepa 

Przekazał, że większość radnych w głosowaniu wyraziła wolę o ogłoszenie  przerwy w sesji do 

dnia 10 kwietnia br. Należałoby, aby Starosta Myśliborski zapoznała się ze statutem, ustawą  

o samorządzie  powiatowym i orzecznictwem do tej ustawy w kwestii dot. zwoływania sesji, 

tym bardziej w trakcie trwania sesji.  

 

Radny – Andrzej Rudnicki 

Przekazał, że na ostatniej sesji w kuluarach radny J. Ostry prosił radnych, żeby ten projekt 

został podjęty. Wojewoda po otrzymaniu tego projektu mógłby stwierdzić, że uchwała jest 

wadliwa i ewentualnie wskazać, aby tę wadę wyeliminować z uchwały.  

W jakiej sytuacji postawiliśmy te jednostki oświatowe  nie podejmując uchwały w terminie. 

Mogliśmy podjąć ten projekt w dniu 29 marca, a nie przerywać sesję. Stwierdził, że w jego 

przekonaniu podjęcie dzisiejszej uchwały jest bezprzedmiotowe, ale zaproponował aby  

tę uchwałę podjąć dzisiaj.  

 

Radny – Zygmunt Siarkiewicz 

Przekazał, że zgodnie z ustawą Starosta ma wykonywać zadania wynikające z ustawy  

i kierunków jakie wyznaczy Rada Powiatu. Do tej pory nikt z radnymi nie rozmawia w tych 

ważnych tematach.  

Poprosił o wyjaśnienie, dlaczego ten projekt uchwały tak późno został wprowadzony pod 

obrady? Dlaczego dzisiaj radni dowiedzieli się, że projekt ten będzie miał wady prawne?  

Kto w tej kwestii zawinił? 

 

Przekazał, że należy tą uchwałę podjąć dzisiaj i dostosować jednostki oświatowe do wdrażanej 

reformy.  

Poprosił Wicestarostę o wyjaśnienia, czym konkretnie różni się projekt uchwały wprowadzony 

na sesji w dniu 29 marca br. od tego, o którym wspomniała dzisiaj Starosta.  

 

Radna  - Alicja Prill 

Przekazała, że od 1 stycznia Starosta miała czas przygotować ten dokument. Uchwała 

intencyjna była na komisjach przedstawiona również w trybie natychmiastowym i ona również 

była kilka razy poprawiona. Zapytała, czy rzeczywiście wszystko musiało aż tak długo trwać?  

Czekano aż do ostatecznego terminu podjęcia tejże uchwały. 

 

Wicestarosta Powiatu – Mariusz Norsesowicz 

Zgłosił wniosek o procedowanie tego  projektu uchwały wraz  z autopoprawką, polegającą na 

wykreśleniu z projektu uchwały z par 1 pkt.2  i zał. Nr 2. 

 

Radna  - Urszula Sawicka 

Przekazała, że dzisiaj Rada Powiatu nie może podjąć uchwały innej aniżeli ta intencyjna, 

ponieważ po przyjęciu zmian projekt ten musiałby podlegać ponownym konsultacjom. 

Zaproponowała, aby radca prawny wypowiedział się w tym temacie.  
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Radca prawny – Tomasz Domina 

Przekazał, że cała procedura uchwalenia sieci szkół składa się z kilku etapów. Pierwszy etap 

polega na uchwaleniu projektu planu sieci szkól i zgodnie z tym sieć szkół musi zawierać plan 

sieci szkół powyżej roku 2019. Następnie podejmuje się uchwałę ostateczną. Kurator Lubuski 

stoi na stanowisku, że nie można uchwalać sieci szkół powyżej 2019 roku. Problem tkwi  

w tym, że kurator zaopiniował tę uchwałę tylko w części do roku 2019, zaś nie opiniował jej  

w części powyżej roku 2019. Kurator powinien wprost napisać w jakiej części opiniuje ten 

projekt uchwały.  

Dzisiaj należy dokonać autopoprawki, polegającą na wykreśleniu z projektu uchwały z par 1 

pkt.2 i zał. Nr 2. 

 

Radny – Jarosław Ostry 

Przekazał informację dotyczącą obowiązujących terminów związanych z przygotowaniem 

szkół do nowej reformy oświatowej (kwestie arkuszy organizacyjnych, wypowiedzeń 

nauczycieli).  

 

Radny – Ferdynand Łukasik 

Przekazał, że na dzisiejszej sesji należy podjąć przedmiotowy projekt uchwały, a pracownicy 

Wojewody Zachodniopomorskiego zdecydują o ważności tego dokumentu. Kolejno zgłosił 

wniosek o zamknięcie dyskusji. 

 

Przewodnicząca Rady przystąpiła do głosowania wniosku o zamknięcie dyskusji. 

Za głosowało – 11, przeciw – 1, 3 radnych wstrzymało się od głosu. 

Kolejno, 

 

Przewodnicząca Rady przystąpiła do głosowania autopoprawki do projektu uchwały  

w sprawie dostosowania sieci szkół ponadgimnazjalnych i specjalnych do nowego ustroju 

szkolnego, wprowadzonego ustawą – Prawo oświatowe oraz ustalenia sieci  szkół 

ponadpodstawowych i specjalnych na terenie Powiatu Myśliborskiego.  

 

Za przyjęciem autopoprawki głosowało – 13 radnych, przeciw – 0, 3 radnych wstrzymało się  

od głosu. 

Za podjęciem projektu  uchwały wraz z autopoprawką  głosowało – 11 radnych, przeciw –  0 

radnych, 5 radnych wstrzymało się od głosu. Nikt z radnych nie wstrzymał się od głosu.  

Uchwała została podjęta. 

  

Uchwała Nr XXXVII/207/2017 Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia 10 kwietnia 2017 roku 

w  sprawie dostosowania sieci szkół ponadgimnazjalnych i specjalnych do nowego ustroju 

szkolnego, wprowadzonego ustawą – Prawo oświatowe oraz ustalenia sieci  szkół 

ponadpodstawowych i specjalnych na terenie Powiatu Myśliborskiego załącznik Nr 18 do 

protokołu 

 

Przewodnicząca Rady ogłosiła 10 minut przerwy. 

 

Po przerwie przystąpiła do kontynuacji porządku sesji. 

 

9.5. w sprawie delegowania radnych do Komisji Bezpieczeństwa i Porządku. 
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Przewodnicząca Rady Powiatu – Elżbieta Ligenza  

Zapytała, czy są pytania lub uwagi? 

 

Radny Krzysztof Mrzygłód 

Poinformował, że na posiedzeniu Komisji Oświaty zostali wytypowani radni: Alicja Prill  

i Ferdynand Łukasik. W związku z powyższym zgłosił kandydatury wskazanych radnych do 

Komisji Bezpieczeństwa i Porządku. 

 

Radna Alicja Prill i radny Ferdynand Łukasik wyrazili zgodę do pracy w Komisji 

Bezpieczeństwa  i Porządku..  

 

Przewodnicząca Rady przystąpiła do głosowania projektu uchwały w sprawie delegowania 

radnych do Komisji Bezpieczeństwa i Porządku 

Za podjęciem projektu  uchwały głosowało – 17 radnych, przeciw –  0 radnych, nikt  

z  radnych nie wstrzymał się od głosu.  

Uchwała została podjęta. 

 

Uchwała Nr XXXVII/208/2017 Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia 10 kwietnia 2017 roku 

w  sprawie delegowania radnych do Komisji Bezpieczeństwa i Porządku. 
załącznik Nr 19  do protokołu 

 

 

9.6. w sprawie upoważnienia Zarządu Powiatu w Myśliborzu. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu – Elżbieta Ligenza  

Zapytała, czy są pytania lub uwagi? 

 

Radna – Alicja Prill 

Przekazała, że na posiedzeniu Komisji Oświaty i Finansów podjęty został wniosek, żeby  

w treści uchwały wykreślić paragraf 2 i tym samym kolejno paragrafy otrzymują kolejną 

numerację. W związku z tym złożyła wniosek o wykreślenie z projektu uchwały paragrafu 2. 

 

Nikt więcej nie zgłosił pytań i uwag. 

 

W związku z tym Przewodnicząca Rady przystąpiła do głosowania wniosku zgłoszonego przez 

radną A.Prill.  

 

Za wnioskiem głosowało – 11 radnych, przeciw – 5,  1 radny wstrzymał się od głosu. 

 

Kolejno Przewodnicząca Rady przystąpiła do głosowania projektu uchwały wraz  

z wykreślonym paragrafem 2.  

Za podjęciem uchwały głosowało – 17 radnych,  przeciw – 0,  nikt z radnych nie wstrzymał się 

od głosu. 

 

Uchwała Nr XXXVII/209/2017 Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia 10 kwietnia 2017 roku 

w  sprawie upoważnienia Zarządu Powiatu w Myśliborzu. 
załącznik Nr 20  do protokołu 

 

 

9.7. w sprawie zmiany budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2017 rok. 
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Przewodnicząca Rady Powiatu – Elżbieta Ligenza  

Zapytała, czy są pytania lub uwagi? 

 

Radna – Urszula Sawicka 

W związku z propozycją zmniejszenia subwencji ogólnej o kwotę 568.670 zł. poprosiła  

o złożenie przez Skarbnika wyjaśnienia. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przekazała, że o zwiększeniu części oświatowej subwencji ogólnej informację Zarząd uzyskał 

od Ministra Finansów w związku z ogłoszeniem ostatecznych kwot o subwencji. Z informacji 

uzyskanej z Wydziału Edukacji wynika to w związku ze zmniejszeniem ilości uczniów  

w szkołach oraz ze zmniejszeniem wskaźnika  przeliczeniowego.  Zaproponowała,  

że szczegółowych informacji może udzielić na piśmie po uzyskaniu bardziej szczegółowych  

informacji. 

 

Nikt więcej nie zgłosił pytań i uwag. 

 

W związku z tym Przewodnicząca Rady przystąpiła do głosowania projektu uchwały  

w sprawie zmiany budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2017 rok. 

Za podjęciem uchwały głosowało – 16 radnych,  przeciw – 0,  nikt z radnych nie  wstrzymał się 

od głosu. 

 

Uchwała Nr XXXVII/210/2017 Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia 10 kwietnia 2017 roku 

w   sprawie zmiany budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2017 rok. załącznik Nr 21  do 

protokołu 

 

 

Radna  - Alicja Prill 

Zaproponowała wprowadzenie do porządku sesji projektu uchwały w sprawie uchylenia 

uchwały Nr XXXIX/350/2013  Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia 28 sierpnia 2013 roku  

w sprawie określenia zasad wnoszenia wkładów obejmowania , nabywania i zbywania 

udziałów i akcji w spółkach prawa handlowego. 

Uzasadniając, przekazała, że Wojewoda Zachodniopomorski wszczął postępowanie nadzorcze 

w stosunku do  uchwały Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia 17 sierpnia 2017 roku w sprawie 

uchylenia uchwały Nr XXXIX/350/2013  Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia 28 sierpnia 2013 

roku w sprawie określenia zasad wnoszenia wkładów obejmowania , nabywania i zbywania 

udziałów i akcji w spółkach prawa handlowego z uwagi na zawartą w niej wadę polegającą na 

wskazanym trybie wejścia jej w życie.  

 

Kolejno zgłosiła wniosek o 3 min. przerwy, żeby przekazać radnym projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Rady ogłosiła 3 minuty przerwy na to, aby przekazać radnym projekt uchwały.  

 

Po przerwie,  

Przewodnicząca Rady przystąpiła do głosowania w celu wprowadzenia projektu uchwały do 

porządku sesji. 

Za wprowadzeniem projektu uchwały jako punkt 9.8 głosowało – 12  radnych, przeciw - 4, 1 

radny wstrzymał się od  głosu.  
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9.8. w sprawie uchylenia uchwały Nr XXXIX/350/2013  Rady Powiatu                       

w Myśliborzu z dnia 28 sierpnia 2013 roku w sprawie określenia zasad wnoszenia 

wkładów obejmowania, nabywania i zbywania udziałów i akcji w spółkach prawa 

handlowego. 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu – Elżbieta Ligenza  

Zapytała, czy są pytania lub uwagi? 

 

Nikt więcej nie zgłosił pytań i uwag. 

 

W związku z tym Przewodnicząca Rady przystąpiła do głosowania projektu uchwały  

w sprawie uchylenia uchwały Nr XXXIX/350/2013  Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia  

28 sierpnia 2013 roku w sprawie określenia zasad wnoszenia wkładów obejmowania, 

nabywania i zbywania udziałów i akcji w spółkach prawa handlowego. 

Za podjęciem uchwały głosowało – 11 radnych,  przeciw – 41 radny wstrzymał się od  głosu.  

 

Uchwała Nr XXXVII/211/2017 Rady Powiatu w Myśliborzu z dnia 10 kwietnia 

2017 roku w  sprawie uchylenia uchwały Nr XXXIX/350/2013  Rady Powiatu   

w Myśliborzu z dnia 28 sierpnia 2013 roku w sprawie określenia zasad wnoszenia 

wkładów obejmowania, nabywania i zbywania udziałów i akcji w spółkach prawa 

handlowego. załącznik Nr 22  do protokołu 

 

  

Ad.10  

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu: Interpelacje i zapytania radnych. 

  

Radna  - Wioletta Drzewińska 

Odczytała wniosek mieszkańców Dyszna o przeprowadzenie remontu drogi powiatowej  

Nr 2130 Z od wsi  Różańsko do Dyszna wraz z odcinkiem nr 2129Z przebiegającej przez wieś 

Dyszno. – załącznik Nr 23 do protokołu 

 

Kolejno radna  

 

Odczytała treść wniosku Komisji Rewizyjnej dot. utworzenia w Domu Wczasów Dziecięcych 

w Myśliborzu stanowiska wicedyrektora i intendenta. Wniosek stanowi załącznik Nr 24 do 

protokołu 

 

Kolejno radna  

odczytała swoje interpelacje i zapytania złożone na piśmie, które stanowią  załącznik Nr 25 do 

protokołu 

 

Ponadto radna zwróciła się z prośbą o to, aby na Sali posiedzeń zawieszono wszystkie zdjęcia 

Starostów, Wicestarostów i radnych.  

 

 

Radny – Zygmunt Siarkiewicz 

odczytał swoje interpelacje i zapytania złożone na piśmie, które stanowią  załącznik Nr 26 do 

protokołu 
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Kolejno odczytał swoje  i radnego Krzysztofa Mrzygłoda interpelacje i zapytania złożone na 

piśmie, które stanowią załącznik Nr 27 do protokołu 

 

Radny – Krzysztof Mrzygłód 

Kolejno odczytał swoje  i radnego Zygmunta Siarkiewicz interpelacje i zapytania złożone na 

piśmie, które stanowią załącznik Nr 28 do protokołu 

 

Kolejno  przekazał, że Powiat Myśliborski posiada stronę internetową, na której umieszczane 

są aktualności i sprawy istotne dla powiatu.  Poprosił o podanie podstawy prawnej, która daje 

kompetencje Wicestaroście do tego, aby wyrażał swoją opinie na temat sposobu głosowania 

radnych, określając ich z imienia i nazwiska i przedstawiając w niekorzystnym świetle.   

 

Wicestarosta Powiatu – Mariusz Norsesowicz 

przekazał, że odpowiedzi udzieli na piśmie. 

 

Radna  -Urszula Sawicka 

Poprosiła, aby wskazał kryteria, którymi się kierował w przywołanym przez radnego  

K. Mrzygłoda artykule na stronie powiatu, jednych radnych poprzedzając przydomkiem „Pan” 

a innych pomijając ten przydomek.  

 

 

Ad. 11 

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu: Odpowiedzi na interpelacje i zapytania 

radnych. 

 

Wicestarosta – Mariusz Norsesowicz 

Przekazał, że odpowiedzi zostaną udzielone na piśmie. 

 

Ad. 12 

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu: Sprawozdanie z pracy Zarządu Powiatu 

(załącznik Nr 29 do protokołu). 

 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu – Elżbieta Ligenza  

zapytała czy są pytania lub uwagi? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

 

Ad.13 

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu: Sprawozdanie z działań podejmowanych przez 

Przewodniczącego Rady w okresie międzysesyjnym (załącznik Nr 30 do protokołu). 

 

 

Przewodnicząca Rady Powiatu – Elżbieta Ligenza  

Zapytała czy są pytania lub uwagi? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 
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Ad.14 

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu: Oświadczenia radnych. 

 

Radny– Krzysztof Mrzygłód 

Złożył życzenia świąteczne.  

Kolejno przekazał, że chaos który w tej chwili panuje w Radzie Powiatu powoduje, iż prestiż 

tej Rady jest niski. Kolejno wyraził swoje stanowisko mówiąc, że jako członek Zarządu 

Powiatu wyraża wole w celu uzdrowienia sytuacji w Radzie i żeby  Zarząd Powiatu w okresie 

przedświątecznym podał się do dymisji. Natomiast po świętach rozpocząć prace nad 

konstrukcją nowego Zarządu.  

Zaapelował, aby radni koalicyjni  podejmowali rozmowy z pozostałą częścią radnych, po to 

ażeby wspólnie podejmować konstrukcyjne decyzje.  

 

Przewodnicząca Rady – Elżbieta Ligenza  

Przypomniała radnym, żeby w terminie do 31 kwietnia złożyli oświadczenia majątkowe.  

 

Więcej Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

 

Ad. 15 

Przystąpiono do realizacji kolejnego punktu:  Zamknięcie obrad 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad o godz. 2050 Przewodnicząca Rady Powiatu zamknęła 

XXXVII sesję Rady Powiatu w Myśliborzu.   

 

Płyta audio z nagraniem XXXVII sesji Rady Powiatu w Myśliborzu z 29 marca 2017 roku  i 10 

kwietnia 2017 roku stanowi załącznik nr 31 do protokołu. 

 
Protokołowała: 

Janina Sidor  
 


